
                                                    

Z A P I S N I K 

 sa Sedme - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2019. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 18, 19, 20. i 23. 

decembra 2019. godine 

 

 Sjednica je počela 18. decembra u 12 sati i 35 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

Na poziv predsjednika Skupštine, prisutni su minutom ćutanja odali poštu 

policajcu Milutinu Lekoviću, kao i dvojici mladića koji su izgubili život u 

saobraćajnoj nesreći. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio 

da je dnevni red sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

1. dr Filip Vuković, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore: 

           „Gotovo nepodijeljeno je mišljenje da je dinamičan ekonomski rast u 

savremenom svijetu praktično nemoguć bez razvijenog energetskog sektora, 

koji garantuje pouzdanu i prijemčivu isporuku energije i energenata građanima 

i privredi. Kako ocjenjujete stanje u crnogorskoj energetici danas? Da li rezultati 

kojima svjedočimo garantuju da će ovaj sektor u skorijoj budućnosti biti jedan 

od pokretača još snažnijeg rasta naše ekonomije?“ 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao dr Filip Vuković, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 2. Nebojša Medojević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta: 

„Da li Vi i Vaša Vlada podržavate i da li ste spremni da sprovedete 

međunarodne obaveze države Crne Gore koje proističu iz: 

1) Rezolucije Parlamentarne skupštine Savjeta Evrope br. 1481 o osudi 

zločina totalitarnih komunističkih režima. Parlamentarna skupština Savjeta 

Evrope na zasijedanju održanom 23 -27. januara 2006. godine na predlog kluba 
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Evropske narodne stranke usvojila je ovu Rezoluciju, osuđujući zločine 

totalitarnih komunističkih režima, čijim žrtvama je iskazano saučešće, 

razumijevanje i priznanje; 

2) Rezolucije Evropskog parlamenta o evropskoj savjesti i totalitarizmu 

usvojene 2. aprila 2009. godine, kojom je EP odao priznanje svim žrtvama 

totalitarnih i nedemokratskih režima Evrope?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Nebojša Medojević, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

Repliku je koristio Nebojša Medojević. 

 3.  Mr Raško Konjević, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije Crne Gore: 

„Od oko 125.000 penzionera, njih skoro 10% prima minimalnu penziju u 

iznosu od 125 eura. Minimalna penzija u Crnoj Gori je najmanja u regionu. Iz tih, 

kao i drugih razloga, dva sindikata su zajednički nastupila kroz socijalni dijalog 

sa Vladom kako bi se usvojile izmjene i dopune zakona o penzijskom i 

invalidskom osiguranju. Socijalni savjet usvojio je usaglašene izmjene i dopune 

tog zakona sredinom ove godine. Lideri dva sindikata zatražili su nakon 

usvajanja na Socijalnom savjetu da Vlada po hitnoj proceduri usvoji i uputi taj 

predlog zakona Parlamentu na dalju proceduru. 

           Zašto, i pored izjava ministra Purišića i potpredsjednika Vlade Simovića 

da su pregovori sa Sindikatom bili uspješni, ministar Simović i ministar Purišić 

taj prijedlog zakona drže „u fioci“? Da li je budžetom za 2020. godinu predviđena 

implementacija rješenja iz Prijedloga zakona o penzijskom i invalidskom 

osiguranju koji je usvojio Socijalni savjet? Zašto Vlada, iako je Programom rada 

bilo predviđeno da taj zakon bude usvojen u drugom kvartalu, to nije uradila, ako 

znamo da je tekst među socijalnim partnerima usaglašen i usvojen na 

Socijalnom savjetu? Da li je Vlada za 2020. godinu predvidjela finansijska 

sredstva za implementaciju rješenja iz ovog zakona?“ 

          Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Raško Konjević, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 4. Genci Nimanbegu, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i  

Hrvatske građanske inicijative: 

 „U kojoj fazi se nalazi i dokle se stiglo sa realizacijom izgradnje 

(planiranja/projektovanja) vodovoda, a time rješavanja vodosnabdijevanja 

područja Krajine u opštini Bar, rekonstrukcije putnog pravca Vladimir – Ostros, 

kao i izgradnje i otvaranja graničnog prelaza Skje (Ckia), Crna Gora - Zogaj, 

Albanija sa pristupnim putevima? Da li će bilo koji od ovih projekata biti 

realizovan u 2020. godini? Ako neće, kada se planiraju? Da li opština Bar ima 
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isti pristup u razvoju za sva svoja područja, ili će ignorisati i zapostavljati 

rješavanje posebno prva dva životna pitanja za Krajinu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu. 

 5.  Srđan Milić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika SNP – DEMOS: 

„Shodno činjenicama da je Zakon o svojinsko-pravnim odnosima stupio 

na snagu 21.03.2009. godine, a Zakon o državnoj imovini 28.03.2009. godine, 

da li je Vlada Crne Gore u periodu od 28.03.2010. godine do danas 

(15.12.2019. godine) razmatrala Izveštaj o upravljanju državnom imovinom? Da 

li imamo bilans nacionalnog bogatstva? Da li način na koji ste redom Milo 

Đukanović, Igor Lukšić, pa opet Milo Đukanović i na kraju, Vi, kao predsjednici 

Vlade Crne Gore „upravljali i štitili državnu imovinu“ daje vam za pravo da, kršeći 

član 7 Ustava Crne Gore a tiče se zabrane izazivanja mržnje, pokušate oteti 

imovinu o kojoj postoje svi relevantni podaci što je, opet, kršenje člana 58 Ustava 

Crne Gore? Zbog toga me i interesuje kada je i na koji način Vlada razmatrala 

gore pomenuti izveštaj, ali i osnov svega - da Ii postoji bilans nacionalnog 

bogatstva. Jedan podatak - 2011. godine u zvaničnom dokumentu državnog 

organa je evidentirano da sva pokretna i nepokretna državna imovina u Crnoj 

Gori vrijedi 117.731.150,42 evra. Da li je ovo i dalje zvanični podatak, odnosno 

vrijednost onoga čime raspolaže država Crna Gora a upravlja Vlada? Ukoliko nije, 

koliko na dan 31.12.2018. godine vrijedi sva državna imovina u Crnoj Gori? Da 

li je Vlada Crne Gore pripremila i, ako jeste, da li je započela primjenu Strategije 

i plana upravljanja državnom imovinom i, shodno tome, da li postoji popis te 

imovine i jedinstvena baza podataka o evidenciji nepokretnosti u državnom 

vlasništvu? Da li ste u saznanju da je Ministarstvo finansija, kao organ nadležan 

za nadzor finansija lokalnih samouprava, napravilo analizu da li takav popis 

postoji kod svih lokalnih samouprava i za koje konkretne slučajeve je Vlada Crne 

Gore dala saglasnost lokalnim samoupravama da mogu otuđiti svoju imovinu od 

13. jula 2015. godine do 15.11.2019. godine? Koliki su bili prihodi od izdavanja 

i/ili prodaje državne imovine i ko su bili partneri države od 13.07.2015.godine 

do 15.11.2019. godine u ovom poslu? Da li postoji dug pravnih i fizičkih lica po 

tom osnovu i ko su dužnici na današnji dan sa iznosom ukupnog duga i po kojem 

osnovu? Šta je Ministarstvo finansija konkretno uradilo po osnovu duga koji su 

imala pravna i fizička lica prema državi Crnoj Gori, shodno odgovoru Ministarstva 

finansija na moje pitanje od 23.07.2015. godine zavedenog u Ministarstvu pod 

klas.brojem 00-61-2/15-171/2?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

6. Mr Boris Mugoša, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore: 
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„Koje mjere Vlada Crne Gore preduzima u cilju razvoja crnogorskog sela, 

s obzirom na to da značajan broj djece i omladine iz seoskih područja odlučuje 

da život nastavi u gradu? Na jubilarnom desetom zasijedanju Dječjeg 

parlamenta, održanom u Skupštini Crne Gore 19. novembra, učenici seoskih 

škola ukazali su na niz problema sa kojima se suočavaju i koji im znatno 

otežavaju uslove za život na selu (neadekvatna putna infrastruktura, loša 

rasvjeta, dotrajalost elektro mreže, školski objekti koji nisu u dobrom stanju, 

stara vozila za prevoz učenika, nedostatak sportskih sadržaja, rijetki dolasci 

Ijekara, slab plasman poljoprivrednih proizvoda i nepostojanje organizovanog 

otkupa i dr.).“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Boris Mugoša, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 7. Željka Savković, ovlašćena predstavnica Posebnog kluba poslanika: 

„Ako ste dosadašnji rad Vlade, na čijem ste čelu, ocijenili sa peticom, da li 

to znači da priznajete članove Ustava Crne Gore: član 1 stav 2, član 17 stav 2, 

član 19, član 73, član 147 stav 1 i 152 stav 2? Ukoliko priznajete, zašto ste 

neustavno oduzeli stečeno pravo majkama, korisnicama naknade sa troje i više 

djece? Podsjećam Vas da ste upravo Vi u ovoj sali skoro izjavili da se zakoni koji 

se donose u ovoj Skupštini moraju poštovati za sve podjednako?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala Željka Savković, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

  

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 15 sati i 55 minuta, a nastavljena u 16 sati i 05 

minuta.  

 

Prešlo se na dio posvećen poslaničkim pitanjima.  

 

Poslanik Danijel Živković intervenisao je proceduralno i saopštio da 

poslanici Demokratske partije socijalista neće postavljati poslanička pitanja na 

sjednici Skupštine u cilju racionalizacije vremena i efikasnosti rada, a građanima 

će odgovori biti dostupni na web sajtu Skupštine nakon što nadležna 

ministarstva dostave odgovore u pisanoj formi. 

Poslanik Milutin Đukanović je intervenisao proceduralno povodom načina 

rada u narednim danima i zatražio pauzu u ime Kluba Demokratskog fronta.   

Predsjedavajući Genci Nimanbegu je dao potrebna pojašnjenja i odredio 

pauzu. 

 

 

 



-  5 - 
 

* * * 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 15 minuta, a nastavljena u 16 sati i 20 

minuta. 

 

Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik dr Branko Radulović: 

„U skladu sa javno datim obećanjem i na osnovu pisanog zahtjeva i 

propratne dokumentacije koju sam Vam dostavio, molim da mi date mišljenje i 

obrazloženje na: 

- ćutanje Vrhovnog državnog tužilaštva povodom krivične prijave koju sam 

podnio 14.02.2011. godine protiv devet lica, na čelu sa Milom Đukanovićem, 

zbog osnovane sumnje da su izvršili više krivičnih djela prilikom privatizacije i 

poslovanja EPCG i tako direktno ili indirektno oštetili Crnu Goru za više od 

milijardu eura i zaustavili održivi razvoj elektro-energetskog sektora; 

- ćutanje Vrhovnog državnog tužilaštva povodom krivične prijave koju sam 

podnio 11.10.2014. godine protiv 32 lica, na čelu sa Milom Đukanovićem, zbog 

osnovane sumnje da su izvršili brojna krivična djela prilikom poslovanja i 

privatizacije KAP-a i tako direktno ili indirektno oštetili Crnu Goru za više milijardi 

eura i onemogućili dinamičan razvoj aluminijumske industrije; 

- ćutanje Specijalnog državnog tuzilaštva povodom krivične prijave koju 

sam podnio 22.06.2017. godine protiv 10 lica, na čelu sa Milom Đukanovićem 

i Duškom Markovićem, zbog osnovane sumnje da su izvršili više krivičnih djela 

prilikom eksploatacije i dalje prodaje crvenih boksita; 

- ćutanje Vlade na moje brojne zahtjeve da mi se dostave pune informacije 

o eksploataciji crvenih boksita, bilo da su u pitanju količine, koncesiona 

naknada, cijena izvoza i privredni subjekt kojem se prodaje ova ruda, očito zbog 

osnovanosti sumnje da je u pitanju i ogromno „pranje novca“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Branko 

Radulović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

„Ko pljačka crvene boksite i ko pere novac od naših neobnovljivih 

resursa?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

2. Poslanik Milan Knežević: 

„Kako Vi, kao član Sudskog savjeta, komentarišete javnu izjavu premijera 

Duška Markovića da je Budimir Šegrt, nekadašnji ministar zdravlja a sadašnji 

amabasador u Poljskoj, lažno svjedočio u postupku poznatom kao državni udar 

na dan parlamentarnih izbora u oktobru 2016. godine?“ 
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milan 

Knežević je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

„Kako je moguće da slučaj tzv. državni udar dođe na Apelacioni sud i da 

jedan od članova Apelacionog vijeća zatraži izuzeće zato što je ranije imao 

konflikte sa Demokratskim frontom?“ 

3. Poslanik Predrag Bulatović: 

„Da li je Vlada razmatrala primjedbe Mitropolije crnogorsko-primorske od 

13. novembra 2019. godine na Predlog zakona o slobodi vjeroispovjesti ili 

uvjerenja i pravnom položaju vjerskih zajednica, a ako jeste, zašto ih je potpuno 

ignorisala, te zašto Vlada nije uvažila stavove Venecijanske komisije od 21. i 22. 

juna 2019. godine, a posebno vezano za uključivanje u djelotvorne konsultacije 

predstavnika vjerskih zajednica? Da li time i Vi i Vlada, jednostranim 

postupanjem i ignorisanjem i stavova Venecijanske komisije i međunarodnih 

dokumenata, ciljano i svjesno dodatno polarizujete već duboko podijeljenu Crnu 

Goru, radi pokušaja ostvarenja neutemeljeno postavljenih političkih ciljeva 

Demokratske partije socijalista, pa i po cijenu potencijalne destabilizacije 

države?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag 

Bulatović je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik Slaven Radunović: 

„Da li Predlog zakona o slobodi vjeroispovijesti ili uvjerenja i pravnom 

položaju vjerskih zajednica, po tumačenju Vlade koja ga je predložila, predviđa 

da bi hramove Mitropolije crnogorsko-primorske izgrađene 1918. godine mogla 

da koristi i pseudoreligijska organizacija Crnogorska pravoslavna crkva i ako je 

tako, da li to Vlada svjesno provocira građanske sukobe u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Slaven 

Radunović je komentarisao odgovor. 

5. Poslanik Milutin Đukanović: 

„Da li je novim Predlogom zakona o slobodi vjeroispovijesti ili uvjerenja i 

pravnom položaju vjerskih zajednica predviđeno da kada trojica građana 

formiraju svoju vjersku zajednicu, mogu obavljati vjersku službu u vjerskim 

objektima koji su prethodno postali državni?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milutin 

Đukanović je komentarisao odgovor. 
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6. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

1) „Zašto pravosuđe Crne Gore učestvuje u procesnim zloupotrebama, 

podmetanjima i falsifikatima u montiranom sudskom postupku, po tužbi za 

utvrđenje od 5.06.2014. godine izdavačke kuće CID iz Podgorice protiv 

izdavačkog preduzeća Obod sa Cetinja, i kako je moguće da se van snage stavi 

pravosnažna presuda Višeg suda u Podgorici P.br. 4/97 od 20.05.2005. godine, 

kojom je izdavačkoj kući CID zabranjeno da izdaje i prodaje „Autobiografiju“ i 

„Memoare“ kralja Nikole u obliku kako su objavljeni u izdanju Oboda 1969. 

godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Budimir 

Aleksić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

„Kako je moguće da sudija Raičković sedam godina nije donijela presudu 

o visini izgubljene dobiti Oboda, nego je čekala presudu Blaža Jovanića 

donešenu na bazi falsifikata koju je potvrdio Vrhovni sud iako je Apelacioni sud 

tri puta ukidao?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

2)„Da li Vlada Crne Gore ima mehanizme (i da li ima namjeru) da utiče na 

lokalnu samoupravu Gusinja da organi te samouprave ispoštuju odluke 

nadležnih inspekcijskih organa o uklanjanju spomeničkog kompleksa 

podignutog u slavu ratnog zločinca Isufa Čelaja (Jusufa Čelića) u selu Vusanju 

pored tamošnje osnovne škole?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Budimir 

Aleksić je komentarisao odgovor. 

7. Poslanik Milun Zogović: 

„Nakon ocjene o traumatično niskom povjerenju u rad Tužilaštva, koja 

potvrđuje zabrinjavajuću neefikasnost i političku instruisanost, šta ste kao 

ministar pravde preduzeli da se to stanje promijeni i da li će i dalje osnovno 

zanimanje tužilaca biti politički progon Demokratskog fronta i obilazak 

atraktivnih turističkih destinacija? Da li kao prijetnju tumačite izjavu specijalnog 

državnog tužioca Milivoja Katnića da Vi to nijeste izjavili, a, ako ste izjavili, da ste 

„pogriješili“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Milun 

Zogović je komentarisao odgovor. 
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Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Nebojša Medojević:  

1)„Šta je policija uradila na procesuiranju pranja novca od nelegalnih 

onlajn igara na sreću koje se odvija preko virtuelnih računa priređivača igara iz 

inostranstva, otvorenih u crnogorskim bankama. Da li je policija radila 

bezbjednosnu provjeru malezijskog milionera Vei Seng Pua (Wei Seng Phua) 

prilikom davanja crnogorskog državljanstva?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

2)„Koje aktivnosti policija Crne Gore sprovodi protiv djelovanja narko-

kartela sa Kosova i Metohije na teritoriji Crne Gore, posebno imajući u vidu 

pranje novca kroz investicije u građevinarstvu, ugostiteljstvu i turizmu?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Milutin Đukanović: 

„Kojim razlozima ste se rukovodili da date saglasnost na Zakon o slobodi 

vjeroispovijesti ili uvjerenja i pravnom položaju vjerskih zajednica?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Marina Jočić: 

„Zašto je nekažnjiv javni govor mržnje ako se odnosi na Srbe?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Marina Jočić je komentarisala odgovor. 

 

Mr Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslaničko pitanje postavio je: 

 

1. Poslanik Milun Zogović: 

„Ko vodi hibridni rat protiv Crne Gore? Kojim dokazima potkrepljujute 

svoje tvrdnje o potencijalnoj opasnosti, postoje li mogućnosti i kapaciteti za 

odbranu i kakve su šanse da pobijedi Crna Gora?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Milun Zogović je je komentarisao odgovor. 
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* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 19 sati i 30 minuta, a nastavljena sjutradan         

(19. decembra) u 10 sati i 10 minuta. 

 

 

Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

„Da li ste zadovoljni načinom na koji se odvija realizacija projekta 

uklanjanja opasnog otpada-grita, sa područja nekadašnjeg brodogradilišta u 

Bijeloj, i da li Vlada ima plan za oklanjanje evidentnih problema u realizaciji ovog 

posla?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Andrija Popović: 

„Šta Vlada preduzima da se oživi crnogorsko selo, što treba da bude jedan 

od najvažnijih projekata nove Crne Gore? Koje stimulativne mjere će se ponuditi, 

naročito mladim bračnim parovima, da se sektor poljoprivrede i stočarstva 

podigne na viši nivo i približi nivou Evropske unije?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik mr Raško Konjević: 

„Kako teče realizacija vansudskog poravnanja sa kompanijom „Milkraft 

Leche“? Potrebno je da mi detaljno date odgovor o svim elementima Ugovora o 

vandsudskom poravnanju. Dokle su stigle aktivnosti države i njenih organa i 

institucija u slučaju raskida ugovora sa kompanijom „Vektra Jakić“ po osnovu 

dodijeljenog kredita iz Abu Dabi fonda?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 
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Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

„Kada se planira donošenje novog zakona o igrama na sreću, imajući u 

vidu nagomilane probleme u ovoj oblasti, poput neizvršavanja, odnosno 

izvrgavanja ruglu odluke Ustavnog suda, vezano za uklanjanje tzv. kladomata iz 

ugostiteljskih objekata, kao i činjenicu da su po osnovu Sporazuma sa Vladom 

Republike Slovačke obezbijeđena određena  finansijska sredstva za izradu novih 

zakonskih rješenja?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Predrag Bulatović: 

„Da li su povodom upisa prava svojine Mitropolije crnogorsko-primorske, 

pred Ministarstvom finansija i Upravom za nekretnine kao tadašnjim organom u 

sastavu Ministarstva, vođeni postupci za ispravke grešaka, i, ako su vođeni, koji 

je broj tih postupaka, kada su vođeni, za koje konkretno slučajeve i kako su 

okončani svaki pojedinačno? Istovremeno, tražim odgovor u kontekstu 

prethodnog, zašto ste 13. maja 2019. godine Vi potpisali pozitivan stav na Zakon 

o slobodi vjeroispovijesti ili uvjerenja i pravnom položaju vjerskih zajednica, 

odnosno zašto je Direktorat za imovinsko-pravne odnose podržao odredbe ovog 

Zakona, a posebno čl. 62, 63 i 64?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik mr Raško Konjević: 

„Molim Vas da mi, prema podacima Poreske uprave Crne Gore, zaključno 

sa 01.06.2019. godine, saopštite sljedeće podatke: 

1. Koliko zaposlenih u Crnoj Gori, prema podacima Poreske uprave, prima 

neto zaradu do 250 eura? 

2. Koliko zaposlenih u Crnoj Gori, prema podacima Poreske uprave, prima 

neto zaradu od 251 do 400 eura? 

3. Koliko zaposlenih u Crnoj Gori, prema podacima Poreske uprave, prima 

neto zaradu od 401 do 500 eura? 

4. Koliko zaposlenih u Crnoj Gori, prema podacima Poreske uprave, prima 

neto zaradu od 501 do 700 eura? 

5. Koliko zaposlenih u Crnoj Gori, prema podacima Poreske uprave, prima 

neto zaradu od 701 do 1000 eura? 

6. Koliko zaposlenih u Crnoj Gori, prema podacima Poreske uprave, prima 

neto zaradu preko 1000 eura?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a mr Raško Konjević je komentarisao odgovor. 

 

Ministarstvu održivog razvoja i turizma poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Draginja Vuksanović  Stanković: 

„Šta je Vlada, odnosno resorna ministarstva u saradnji sa upravom 

Glavnog grada, uradila kako bi se našlo održivo i prihvatljivo rješenje za sve 

strane u slučaju naselja izgrađenog u Park šumi Zagorič?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Marko Čanović, generalni direktor 

Direktorata za razvoj stanovanja, a dr Draginja Vuksanović - Stanković je 

komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„U kojoj se fazi nalazi i koje su preduzete aktivnosti u okončanju 

privatizacionog ugovora za slučaj bivšeg hotela Galeb u Ulcinju?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar Ministarstva 

održivog razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslaničko pitanje postavio je: 

 

1. Poslanik Neđeljko Rudović: 

„Zašto i dalje odbijate da pomognete profesorici filozofije Jasminki 

Milošević i Udruženju profesora filozofije, koji su i bez podrške Ministarstva 

prosvjete organizovali Svjetsku filozofsku olimpijadu u Baru prošle godine? Da li 

osjećate odgovornost ili makar neprijatnost zato što je profesorica Milošević 

zbog toga zapala u tešku finansijsku krizu podižući kredite da bi isplatila dugove 

za organizaciju olimpijade, a račun Udruženja je zbog toga blokiran?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Mitrović, državni sekretar 

Ministarstva, a Neđeljko Rudović je komentarisao odgovor. 

  

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

1. Poslanik mr Ervin Ibrahimović: 

„Kada Vlada Crne Gore, odnosno Ministarstvo saobraćaja i pomorstva 

planira izvođenje radova na rekonstrukciji i modernizaciji regionalnog puta R-20 

Berane — Trpezi – Kalače?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a mr Ervin Ibrahimović je komentarisao odgovor. 

 

Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslaničko pitanja postavila je: 

 

1. Poslanica Anka Vukićević: 

„Na koji način i na osnovu kojih zakonskih normi se donose odluke po 

osnovu javnog oglasa za slobodno radno mjesto u okviru javnih zdravstvenih 

ustanova?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, 

a Anka Vukićević je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

„Zašto nema Vaše intervencije na reagovanje Agencije za sprečavanje 

korupcije povodom pritužbi na postupak zapošljavanja u Kliničkom centru Crne 

Gore, gdje se izbor kandidata vršio bez prethodno donešenog pravilnika koji bi 

bliže regulisao postupak zapošljavanja?“ 

Dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

Kemal Purišić, ministar rada i socijalnog staranja, dao je dodatna 

pojašnjenja na pitanja poslanice Anke Vukićević. 

 

Predsjedavajući Genci Nimanbegu je saopštio da poslanica Anka 

Vukićević neće postaviti drugo pitanje, jer je kroz prethodne odgovore dat 

odgovor i na drugo pitanje. 

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslaničko pitanja 

postavio je: 

 

1. Poslanik Neđeljko Rudović: 

„Da li se u Vašem planu za iduću godinu nalaze radnici cetinjske Košute, 

koji su vjerovatno jedini u Crnoj Gori kojima nijesu isplaćene plate zarađene prije 

tačno 23 godine i kojima nije povezan radni staž od 1996. do 2001. godine? Da 

li Vi uopšte znate za ovaj slučaj i da li ste išta povodom njega preduzimali za 

vrijeme svog mandata?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Neđeljko Rudović je komentarisao odgovor. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati i 40 minuta, a nastavljena sjutradan         

(20. decembra) u 9 sati i 20 minuta. 
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Darku Radunoviću, ministru finansija, poslaničko pitanje postavila je: 

 

1. Poslanica dr Vera Bulatović: 

„Kakav odnos Ministarstvo finansija i Vlada Crne Gore imaju prema 

građanima, kada su izdvajanja za hranu i bezalkoholna pića preko 24% ukupnih 

rashoda domaćinstva, što je duplo veće nego u zemljama EU?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

 

Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Koja je sudbina petoro mladih diplomaca, koji su završili studije na 

Medicinskom fakultetu u Tirani, smjer Javno zdravlje (sa njihovim slučajem sam 

Vas i prije upoznao), a koji nakon priznavanja diploma od strane vašeg 

ministarstva ne mogu nikako vršiti izjednačavanje istih iz razloga što „ne postoji 

adekvatan studijski program u Crnoj Gori“? Napominjem, da su neki od njih 

završili i pripravnički staž u odgovarajućim zdravstvenim ustanovama, ali da ne 

mogu položiti stručni ispit zbog gore navedenog razloga, a što ih u potpunosti 

sputava u realizaciji osnovnog čovjekovog prava - prava na zapošljavanje?“ 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Mitrović, državni sekretar 

Ministarstva, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Slaven Radunović: 

„Koliko vrtića, osnovnih i srednjih škola ima u Crnoj Gori i da li makar 

jednom od tih ustanova rukovodi direktor koji je po nacionalnosti Srbin, rođen u 

Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Mitrović, državni sekretar 

Ministarstva, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslaničko pitanje postavio je: 

 

1. Poslanik dr Branko Radulović: 

„Da li ste svjesni, posebno imajući u vidu dinamična dešavanja u 

energetskom sektoru, kako na globalnom nivou tako i u Evropskoj uniji i regionu, 

odluka koje su usvojene i koje se najavljuju za sljedeću godinu, da nije izabrano 

optimalno rješenje ekološke sanacije Termoelektrane Pljevlja, toplifikacije 

Pljevalja, saniranja jalovišta i dalje eksploatacije uglja, da izbor konzorcijuma 

kojeg čine kompanije Dec International, Bemax, BB Solar i Permonte, to neće 

obezbijediti? Očito je to učinjeno zbog interesa Đukanovića, njegove porodice i 
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njemu bliske tajkunske firme. Zbog toga ćemo u dogledno vrijeme imati skupu i 

nekonkurentnu električnu energiju iz Termoelektrane I i dovešće se u pitanje 

dalji njen rad.“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: 

„Da li ste pročitali knjižicu koju sam napravio sa stručnjacima za 

aluminijum?“ 

Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, je odgovorila na dopunsko pitanje. 

 

Dr Sanji Damjanović, ministarki nauke, poslaničko pitanje postavila je: 

 

1. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Koliko je naučnih i razvojnih projekata u posljednje tri godine finansirano 

isključivo iz budžeta Ministarstva nauke, ne uključujući projekte koji se 

sufinansiraju ili finansiraju iz fondova EU niti bileteralne projekte? Dati spisak, 

hronološki, po godinama, za svaki pojedinačno, koji projekat je u pitanju, koja 

institucija je nosilac projekta, ko je rukovodilac-vođa projekta, koliko traje ili je 

trajao i koliko je sredstava opredijeljeno za taj projekat.“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a dr Branka Bošnjak je odgovorila na komentar. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslaničko pitanje 

postavila je: 

 

1. Poslanica Marina Jočić: 

„Iz kojih sredstava se finansira kružni tok u Spužu, budući put Danilograd 

– Podgorica, te rekonstrukcija lokalnog puta Spuža – Martinići – Danilovgrad 

(Martinićki put) i kada će raditi?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar saobraćaj 

i pomorstva, a Marina Jočić je komentarisala odgovor. 

 

Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

„Da li Ministarstvo planira da poveća broj logopeda zaposlenih u Centru 

za autizam, da ne bi, kao do sada, zbog gužve i deficita logopeda korisnici Centra 

za autizam morali da plaćaju tretmane kod privatnika?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, 

a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

2. Poslanica dr Vera Bulatović: 

„Kako objašnjavate situaciju da ljekar subspecijalista u Crnoj Gori ima 

koeficijent složenosti poslova 11, dok sekretar i sudija osnovnog suda imaju 18? 

Na osnovu kojih kriterijuma se vrše takve kategorizacije i da li ćete nešto 

preduzeti da se ljekarima prizna status koji zaslužuju?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar zdravlja, 

a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

        

* * * 

Sjednica je prekinuta u 11 sati i 05 minuta, a nastavljena 23. decembra 

u 9 sati i 20 minuta. 

 

Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

„Koliko je od finansijskih sredstava, preusmjerenih sa računa drugih 

državnih organa i nacionalnih ustanova kulture na potrošačku jedinicu 

Ministarstvo kulture, potrošeno pojedinačno na manifestacije navedene u 

Predlogu za preusmjerenje sredstava i koji projekti planirani Zakonom o budžetu 

Crne Gore za 2019. godinu zbog toga nijesu realizovani? Molim detaljnu 

specifikaciju troškova posebno za svaku manifestaciju.“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

„Kakav je Vaš stav vezan za činjenicu da nije prihvaćena nominacija 

Bokeljske mornarice na nedavno održanoj sjednici Međuvladinog komiteta za 

nematerijalnu kulturnu baštinu UNESCO - a?“ 

  Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

 

Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Milan Knežević: 

„Kakav je zvaničan stav Ministarstva vanjskih poslova o inicijativi 

stvaranja „malog Šengena“?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Milan Knežević je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: 

„Da li Vi, kao ministar vanjskih poslova, s obzirom na dobre odnose sa 

državnim rukovodstvom Srbije, kako tvrdite, namjeravate da u narednom 

periodu povučete Odluku o priznavanju tzv. države Kosovo, kao što je to urađeno 

od strane 18 država?“ 

Dr Srđan Darmanović, ministar vanjskih poslova, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

2. Poslanik Veljko Vasiljević: 

„Nakon posjete premijera Duška Markovića Vatikanu, navodno je izdato 

zajedničko saopštenje, čiji se izvod nalazi u medijima koje kontroliše Vlada Crne 

Gore. Radi se o saopštenju u kojem se navodi da su dva velikodostojnika 

zajednički „istakli vrijednost skladnog međuvjerskog suživota koji je 

karakteristika hiljadugodišnjeg crnogorskog identiteta“. Za takav navod se kaže 

da je saopšten iz Svete stolice. Da li je Vaše ministarstvo ili ambasada Crne Gore 

u Vatikanu kreator ovakve notorne neistine i sa kojim ciljem?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Veljko Vasiljević je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Priznanje lažne države Kosovo povuklo je ili suspendovalo 17 država, a 

neke uskoro planiraju da urade isto. Da li će i Crna Gora uskoro povući priznanje 

tzv. države Kosovo? Podsjećam, takva odluka je nanijela veliku sramotu Crnoj 

Gori i donesena je, čak i prema tvrdnjama predsjednika Vlade, suprotno volji 

85% građana Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

„Da li je i dalje stav Vašeg Ministarstva, a time i  stav Vlade Crne Gore, da 

bi osobe sa ozbiljnom ometenošću u razvoju trebalo da plaćaju usluge dnevnih 

centara, iako znamo da veliki broj takvih porodica živi u veoma teškim 

materijalnim uslovima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

2. Poslanica Aleksandra Vujičić: 
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„Kada će se bivšim radnicima Solane Ulcinj isplatiti potraživanja u iznosu 

od 1,5 miliona eura i kada će im se povezati radni staž za period 2009-2014. 

godine?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Aleksandra Vujičić je komentarisala odgovor. 

 

Suzani Pribilović, ministarki javne uprave, poslaničko pitanje postavio je: 

 

1. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

„Koji je stav Vlade na zahtjev Bošnjačkog nacionalnog vijeća da se 

„uspostavi specijalni status za Sandžak“, koji će, prema riječima prvaka 

Bošnjačkog nacionalnog vijeća, „vršiti funkciju državne vlasti“, a sve na teritoriji 

Crne Gore i Srbije? Oni su se takođe pozvali na „neotuđivo pravo na 

samoopredjeljenje“ i svoje planove prezentovali EU, OEBS-u i Savjetu Evrope. 

Već mjesecima traje ova aktivnost Bošnjačkog nacionalnog vijeća, koje je jedna 

od najvažnijih, ako ne i najvažnija institucija Bošnjaka, ali vlast u Crnoj Gori 

uporno ćuti, što može da bude signal da su u Vladi Crne Gore saglasni sa 

ovakvim inicijativama, imajući u vidu karakter crnogorskog režima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Suzana Pribilović, ministarka javne 

uprave, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

 

 

* * * 

 

Sjednica je završena 23. decembra u 10 sati i 50 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika. 
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